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Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az . Országgyülésrál szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (S) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 1012014 . (11 . 24 .) OGY
határozat 124. § (1) bekezdése alapján ,;Mit tervez a Kormány u Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány
Hunguest Hatels-tulajdonrészével?" címmel írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i
Lázár János, Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr ?

Magyarország Kormánya az elmúlt id őszakban átalakította a Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány (a
továbbiakban : Alapítvány) ,feladatkárét és 'az, Erzsébet-programot, . ennek részeként pedig a bére n
kívüli jutattások és a szociális alapú, pályázati jelleg ű üdültetések rendszerét . Az Alapítvány a korább i
szakszervezeti vagyonon alapuló, széleskörű szálloda- és szálláshely-vagyonnal rendelkezett, amel y
részben a Hunguest Hoteis-csopdrtban birtokolt tulajdon formájában jelent meg az Alapítvány és a
hozzá kapcsolódó jogi személyek vagyonmérlegében.

Az elmúlt időszakban a Kormány nyilvánosságra hozta, hogy el kívánja adni az Alapítván y
tulajdonában levő szálláshelyeket . Információink szerint a Hunguest Hotels-esoportot : és a hozzá
kapcsoló jogi személyeket érintően a Kormány terve az, hogy, e milliárdos szálloda- és szálláshely-
vagyont áz állami, adófizető i vagyon kötébő l, készpénzmozgást kerülve értékesíti új tulajdonosoknak .
AzAlapitvánY,így vagyoni értékű jogot alapít, amely üdülési jog formájában jelenik meg, és a z
Alapítvány vagy bármely más, későbbi jogutóda üdültetési programjának részeként használhatja fel a
Hunguest Hotcls bizonyos szálláshelyeit .

Tisztelt Miniszter Úr !

Álláspontom -szerint az .állami, adófizető i vagyonnal való gazdálkodás szempontjából különös
óvatosságot igényel egy milliárdos állami tulajdon készpénzmozgás nélküli, vagyoni érték ű jogra
alapított tulajdonos-váltása . Mindezek alapján tiszteiéttel kérdezem a Miniszter urat, hogry :

• Van-e a Kormánynak olyan döntése, amely felhatalmazta az Alapítványt,a Hírtokában levő
Hunguest Hotels-tulajdon értékesítésére? Amennyiben van, akkor kérem, bocsássa
rendelkezésemre az erre vonatkozó döntés dokumentumait !

• Született-e döntés arról, hogy az Alapítvány üdülési jogért cserébe részben vagy egészében ,
készpénzmozgást kerülve értékesíti a Hunguest Hotéls-csoportban 'birtokolt' tulajdonrészét?
Történt-e ilyén tranzakció vagy tervez-e ilyet a Kormány és az Alapítvány? Kérem,



rendelkezésre az e tárgyban született okiratokat és döntési dokumentumokat, szerz ődéseket,
különös tekintettel a megszerzett tidültetcsi jogot illetően !
Amennyiben történt' ilyen, a fentebbiekben rögzített tárgyú tranzakció, akkor kinek, milye n
értékben, milyen formában értékesítette az Alapítvány vagy annak bármely, alárendelt jog i
személyisége a I-Iunguest Hotels-csoportban birtokolt állami tulajdoni ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017, január 9 .

dr. Szabó Szabolcs
országgy ű lési képviselő

( független)
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